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Beste leden, 

 

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag 

op de hoogte van het advies van de RvA over het bestuur, de halfjaarlijkse verslagen en de 

algemene gang van zaken. 

 

Inleiding 

Binnen Studievereniging PAP hebben de RvA-leden een adviserende rol. Zoals vermeld staat 

in het Huishoudelijk Reglement (HR) geven zij gevraagd en ongevraagd advies aan het 

bestuur. Daarnaast adviseren en informeren zij de ALV over de algemene gang van zaken, 

stukken die besproken worden etc. Per brief wordt de ALV geadviseerd over de bevindingen 

en inzichten met betrekking tot de officiële documenten voorafgaand aan de ALV. 

 

Puntsgewijs zal de algemene gang van zaken besproken worden en zullen de te bespreken 

stukken worden doorlopen. 

 

Algemene gang van zaken 

De RvA ziet dat het bestuur hard werkt en vindt dat  het bestuur over het algemeen goed 

functioneert. Er wordt regelmatig vergaderd met de RvA en het bestuur. Binnen deze 

vergadering worden allerlei zaken besproken aangaande het functioneren van het bestuur. 

Bij deze vergaderingen was telkens bijna iedereen aanwezig en de RvA ervaart dit als positief. 

Het bestuur neemt hier een open houding aan en neemt adviezen aan. Het valt de RvA echter 

wel op dat het bestuur beter haar standpunten kan beargumenteren wanneer er zich een 

discussie voordoet. Dit zou kunnen bijdragen aan het maken van gegronde keuzes in de 

toekomst. 

De RvA ziet daarbij dat het contact met de leden erg prettig verloopt. Daarnaast vindt de RvA 

dat het bestuur de PAPkamer gezellig maakt door nieuw aangeschafte items en het extra 

whiteboard. 

Als laatste ziet de RvA dat de werkdruk bij de bestuursleden hoog is door het vele werk. 

Hierom hebben er afgelopen tijd meer persoonlijke gesprekken plaatsgevonden. De RvA 

ervaart dit als fijn en heeft het idee goed op de hoogte te zijn van het welzijn van het bestuur. 

De RvA adviseert het bestuur om de werkdruk in acht te nemen bij het maken van besluiten 

gedurende de komende helft van het bestuursjaar.  

 

Stuk: Halfjaarlijks Verslag 2024-2025 

De RvA heeft enige tijd geleden een conceptversie van het Halfjaarlijks Verslag ontvangen en 

heeft hier zijn reacties en meningen over uitgelaten. Het verslag zag er over het algemeen al 

goed uit. De RvA zag wel dat in de eerste versie niet altijd even uitgebreid en/of eerlijk 

geëvalueerd werd op bepaalde punten. Het bestuur heeft deze feedback goed meegenomen 

en aangepast in het verslag. De RvA vraagt de ALV alsnog kritisch te kijken naar de 

evaluaties in het halfjaarlijks verslag en of er nog dingen ontbreken. 

Daarnaast ziet de RvA dat het bestuur al veel doelen uit het jaarplan bereikt heeft of dat er 

een plan ligt voor het behalen van deze doelen. De RvA zal het laatste halfjaar toezicht 

houden op de nog te behalen doelen en plannen. Met het oog op de werkdruk wil de RvA aan 

het bestuur en de ALV vragen om kritisch te kijken naar doelen die nog behaald moeten 



worden en waar prioriteit aan gegeven moet worden. De RvA ziet ook dat het bestuur hier al 

mee bezig is, maar wil dit graag nog even benadrukken. Doelen en plannen die dit jaar niet 

meer als haalbaar gezien worden, kunnen altijd meegegeven worden aan het volgende 

bestuur.  

 

Stuk: Financieel Halfjaarlijks Verslag 2024-2025 

Ook van het Financieel Halfjaarlijks Verslag heeft de RvA een conceptversie ontvangen om 

vervolgens ook hier zijn reacties en meningen over uit te laten. Deze feedback is voor het 

grootste deel goed verwerkt, maar er zijn nog enkele punten die inhoudelijk niet helemaal 

kloppen, maar de RvA heeft er alle vertrouwen in dat het bestuur dit goed zal aanpassen. 

Verder is de RvA van mening dat het verslag er netjes en goed uitziet. Daarnaast is er goed 

beargumenteerd waarom er geen herbegrotingsvoorstel wordt gedaan en de RvA staat hier 

dan ook achter. De penningmeester is daarbij goed bezig geweest met verschillende zaken in 

Conscribo op te lossen. 

Als laatste is het bestuur al erg goed bezig geweest met het opvangen van sponsoring. Het is 

hierbij, net als bij het halfjaarlijks verslag, van belang dat er goed besproken wordt wat 

haalbaar is voor de rest van het verenigingsjaar. Voor de rest is de RvA meer dan tevreden 

over dit verslag. Ook bij dit document vraagt de RvA de ALV om kritisch te kijken naar de 

voortgang van de begrote bedragen, de verdeling van het geld en de huidige status.  

 

Stuk: Voorstel wijziging FR 

De RvA is van mening dat het goed is dat het bestuur het FR kritisch heeft herzien. De RvA 

staat achter de voorgestelde wijzigingen, omdat ze meegaan met de trend en hoe de 

studievereniging nu functioneert.  

 

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we 

graag al jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Babette 

Roovers, voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA. 

 

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Raad van Advies 2024-2025 

 

Babette Roovers, Julia Spaargaren, Madelon Daams, Marije Tuenter, Danique van Reenen 

en Iris Hakvoort 


